
Informaatioverkostojen kilta Athene ry 
Hallituksen kokous 12/2014 
Aika: 1.4.2014 klo 8:15 
Paikka: A142, TTalo 
Paikalla: Tomi Laakso, Mikko LatvaKäyrä, Eeva Siikaaho, Atte Keinänen, Aleksi Talsi, 
Reetta Arokoski, Aleksi Pyykkönen, Tiitu Lahti, Miikka Laitila (poistui 8.59), Sofia Ahanen 
Puheenjohtaja: Tomi Laakso 
Sihteeri: Reetta Arokoski  
 

1. Kokouksen avaus 
Kokous avattiin ajassa 8:19. 

2. Kokouksen päätösvaltaisuus 
Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainen määrä 
hallituksen jäseniä, todettiin kokous päätösvaltaiseksi. 

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta 
Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Tiitu Lahti ja Aleksi Talsi.  

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen 
Lisättiin kohtaan 15.5. kohta ITMK. Hyväksyttiin työjärjestys muutoksineen.  

5. Ilmoitusasiat 
Reetta sai yhden sakon, koska oli myöhässä.   
Ålandsbanken aleksi bulevardi 

6. Hyväksyttävät laskut 
Hyväksyttiin Atte Keinäselle vuosijuhlalahjasta fuusioon 15€. 
Hyväksyttiin Katriina Heiskaselle Phuksijäynän kuluista 26,15€.  
Hyväksyttiin Mira Lindroosille Club X:n lipuista ja julisteita 676,46€.  

7. Mitä kuuluu? kierros 
Tomi: Hyvä fiilis, nyt tehään koulujuttuja 
Aleksi: Rahiksilla on tänään kämppäkierros.  
Atte: Loppuviikko oli rankka, mut nyt taas hyvillä mielin, haki Aalto in Asia 
Aleksi: Kaikkien aikojen momentum, hyvä jatkaa kohti vappua 
Eeva: Väsähtänyt ja sairastellut, tekemättömät hommat painaa 
Sofia: Speksistä on viikon tauko ni voi tehdä kaikkea muuta 
Tiitu: Tiitun polvi ei tykkää Tiitusta.  
Reetta: Sai ensimmäisen hallitussakon.  
Miikka: Ei kuulu mitään.  
Mikko: Jee joo kivaa. 

8. Talous ja hallintoasiat 
1. Hyvinvointi 

Ei uutta.  
2. Laitossopimukset 

Tomi Laakso kertoi että laitoksien kanssa neuvottelut edistyvät, ja 
tapaamisia on sovittu.  

3. Budjetti 



Aleksi Pyykkönen ehdottaa, että olisi fiksua kertoa toimihenkilöille 
budjetin tilanteesta. Sovittiin, että Aleksi Pyykkönen kasaa jokaiselle 
toimihenkilösektorille oman budjetin ja jokaisen sektorin 
hallitusvastaava tiedottaa tästä toimihenkilöilleen.  

4. AYY:n toimintaavustus 
Aleksi Pyykkönen kertoi, että toimintaavustusta haettiin eilen. 
Korotettua avustusta haettiin ja sitä perusteltiin muun muassa 15 v. 
vuosijuhlilla ja 10 v. Marathonilla.  
 
Suljettiin kohta ja mentiin kokoustauolle ajassa 8.42 
 
Palattiin kokoustauolta ajassa 8.56. 
 

5. Toimareiden kuulumiset (OTMK, liikuntavastaavat) 
Aleksi kertoi, että Ethana voitti lentiksen viime perjantaina. OTMK on 
hankkinut tauluja fuksibileistä.  

6. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Ei mitään.  

9. Tapahtumat 
1. Sitsit 26.3.  

Kaikki meni hyvin.  
2. Koposauna 26.3. 

MIkko kertoi, että osallistujia oli n. 10 henkeä. Saunassa oli mietitty 
maisterivaiheen rakennetta. Ideoiden pohjalta Mikko aikoo tehdä 
maisterivaiheen ehdotuksen. 

3. SCIkiltayhteistyökivailta  
Tapahtuu ylihuomenna.  

4. BMIsitsit 11.4. 
Tulee, menee.  

5. PreWappusitsit 12.4. 
Koko hallitus menee paikalle, sovittiin, että Tomi hoitaa ruuat.  

6. Toimareiden kuulumiset (pikkuIE, lukkarit) 
PikkuIE ja lukkarit järjestää keskenään tänään laulusaunan. 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 
IEtoimikunta virkistäytyy.  

10. Yrityssuhteet 
1. Yrityssuhteiden tilanne 

Asiat etenee.  
2. Toimareiden kuulumiset (Yrityssuhdetiimi, TEKkiltayhdyshenkilö, 

Marathontoimikunta) 
Eilen Miikka on tavannut Marathontoimikunnan kanssa.  
Miikka poistui ajassa 8.59.  

3. Mitä muuta tuli tehtyä? 



11. Tiedotusasiat 
1. Athenen verkkosivujen päivitys 

Kaikki hyvin.  
2. Phuksiryhmät Athenen verkkosivuilla 

Sovittiin, että Atte hoitaa niin, että ISOt näkyvät nettisivuilla.  
3. Sähköpostilistat 

Ei uutta.  
4. Kukka 

Tänään lanseerataan Kukka klo 12. Atte mainitsee, että 22. päivä on 
Kukan koko vuorokauden mobiilichat.  
Aleksi Talsi poistui ajassa 9.10.  

5. Ilmomasiinan uudistus 
Ei uutta.  

6. Toimareiden kuulumiset (Kulttuurineuvokset, historioitsija, valokuvaajat, Kukan 
niittäjät, kiltalehden toimittajat, ATKpartio, Ulottuvuusvastaava) 

Aleksi Talsi palasi 9.13. 
Sofia Ahanen poistui 9.13. 

7. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Ei mitään.  

12. Opintoasiat 
1. Kurssien kehittäminen 

Ei uutisia.  
2. Maisteriohjelman uudistus 

Käsitelty jo aikaisemmin.  
3. Toimareiden kuulumiset (SCIvastaava, Hallopedit) 

Mikko on kuumotellut SCIvastaavaa.  
Sofia palasi 9.15. 

4. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Koulutusneuvoston kokous oli keskiviikkona ja sielläkin keskusteltiin 
maisterivaiheen aineista. Mikko kertoi, että siellä hyväksyttiin Otso 
Hannulan dippa.  

13. Ulkosuhteet 
1. Kaljakroketti 25.4.  

Käytiin keskustelua osallistujamäärästä. Eeva Tervahartialalle  on 
nakitettu tuomarien löytäminen.  

2. Wappulaiva 30.4. 
Torstaiaamuna Tiitulla on tapaaminen fyssan kipparin kanssa. Ilkan 
kanssa on puhuttu että Wappulaivasponsseista ollaan yhteydessä 
Miikkaan ja fyssan ysviin.  

3. Vuosijuhlaedustukset 
Eeva ja Tomi menee Hermanniin.  

4. Toimareiden kuulumiset (Vuosijuhlatoimikunta, hupiministeri) 
Tiitu kertoi, että päättää vuosijuhlatilan perjantaihin mennessä.   



5. Mitä muuta tuli tehtyä? 
 

14. Phuksiasiat 
1. Club Masquerade 

Juhlat tekivät 550 euroa voittoa. Aleksi P sanoi, että heittää tänään 
rahat pankkiin. Päätettiin, että 250 e annetaan fukseille kaatoon.  

2. ISOkoulutukset 
Viime viikolla oli teekkariISOkoulutukset.  

3. ISOkaste 14.4. 
Järjestetään Inkubion ja Prodekon kanssa.  

4. Phuksipeijaiset  
YJ1 käyty läpi, seuraavassa kokouksessa YJ2. Tällä viikolla tulee 
yöjäynähakemuksia. Sofia kertoi, että ei ole tullut vielä paljon 
hakemuksia.  

5. Kevätretki 24.25.4. 
Sofia tapaa ISOjen kanssa ensi torstaina ja suunnittelee retkeä.  
Eeva poistui 9.36. 

6. Phuksiopas 
Aleksi T on tehnyt excelin kaikista hommista, mitä aikoo oppaaseen 
tehdä. Valokuvaukset järjestetään Wapun jälkeen. Joanna on mukana 
taitossa.  

7. Toimareiden kuulumiset (ISOvastaava, KVvastaava, WappuHali, ISOt) 
ISOvastaavan kanssa on juteltu, on kiireistä. KVvastaava ei ole 
vastannut viestiin facebookissa. höhhöh. WappuHali on paikalla, ja 
Soffalla on hyvä meininki! ISOilla on seuraavaksi AYY:n koulutukset.  

8. Mitä muuta tuli tehtyä? 
Aleksilla oli kipparien historiakoulutus eilen. Sofia kertoi, että kipparin 
sauvan korjaus tulee maksamaan jonkun 2030 € 
materiaalikustannuksien takia. Sofia on stormaillut kipparin sauvaa 
arkkari ja konetutun kanssa. Sofia on myös järjestellyt museokierroksia.  

15. Muut esille tulevat asiat 
1. Pöytäkirjojen tarkistaminen ja allekirjoittaminen 

Päätettiin, että tehdään toukokuun puolivälissä.  
2. Hallitushengailu 

Sovittiin, että yritetään toukokuun puolivälissä.  
3. Sikariporrasfutis 

Aleksi ja Aleksi ei pääse. Eikä Tiitu.  
4. Hullu Jussi 

Sovittiin, että hallitus voisi mennä joukkueena.  
5. ITMK  

Keskusteltiin uuden toimikunnan perustamisesta, mutta 
päätettiin, että sellaista ei tarvita.  

16. Seuraava kokous 



Päätettiin, että doodlataan seuraava kokous.  
17. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin ajassa 10.17.  


